

478. 地方裁判所管轄區域別第一審訴訟件數ノ一 自明治三十三年至同四十四年 續

Table showing litigation statistics by court district (地方裁判所) from Meiji 33 to 44. Columns include: 地方裁判所, 舊受, 新受, 合計, 判決, 取下, 和解, 訴狀差戻, 其他ノ結果, 合計, 未決, 人口萬ニ付新訴.

本表ハ地方裁判所本部及支部ニテ取扱ヒタル事實ヲ掲ケタルモノナリ 本表中外國人ニ關スル訴訟件數ハ次ノ如シ

Table showing litigation statistics by court district (地方裁判所) from Meiji 33 to 44, including a breakdown by plaintiff type (原告) and a summary of cases (訴訟件數).

本表ノ外在清國ニ於ケル領事廳ニテ取扱タル訴訟件數ヲ掲ケルハ次ノ如シ但シ明治三十八年以前ハ韓國ニ於ケル事實モ包含ス而シテ明治三十九年同四十年同四十三年及同四十四年ハ事實ナシ

Table showing litigation statistics by court district (地方裁判所) from Meiji 33 to 44, including a breakdown by plaintiff type (原告) and a summary of cases (訴訟件數).

479. 地方裁判所管轄區域別第一審訴訟件數ノ二 自明治三十三年至同四十四年

Table showing litigation statistics by court district (地方裁判所) from Meiji 33 to 44, categorized by case type (結果事件ノ種類) such as 人事, 土地, 建物及船舶, 金錢, 米穀, 物品, 證券, 雜事, 合計.

479. 地方裁判所管轄區域別第一審訴訟件數ノ二 自明治三十三年至同四十四年 續

Table showing litigation cases by court and category. Columns include court name, case type (e.g., 人事, 土地), and total count.

480. 地方裁判所管轄區域別第一審訴訟金額別件數及金額 自明治三十三年至同四十四年

Table showing litigation cases by court and amount. Columns include court name, amount range (e.g., 五十圓迄), and total amount.

480. 地方裁判所管轄區域別第一審訴訟金額別件數及金額 自明治三十三年至同四十四年 續

Table showing litigation cases by court and amount. Columns include court name, amount range, and total amount.

本表ハ地方裁判所本部及支部ニテ取扱ヒタル事實ヲ掲ケシモノナリ
本表ハ新タニ受理シタル第一審訴訟中金銭ノ債權及金額ニ見積リ得ヘキモノ、件數金額及價額ナリ

481. 地方裁判所管轄區域別受理控訴件數及種類 自明治三十三年至同四十四年

Table showing appellate cases by court and type. Columns include court name, case type (e.g., 棄却, 廢棄), and total count.